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Styrelsens yttrande över motion från Peter Gerdman 
 
Vi instämmer i Peter Gerdmans beskrivning av problemet med den igenväxning 
som pågår på strandängar och andra öppna ytor på Norröra. Det har nu gått så 
långt att det som tidigare varit sly nu har blivit träd som inte får fällas p.g.a det 
rådande trädfällningsförbudet. För att åtgärda detta föreslår styrelsen 
 
att i enlighet med kommunens rekommendationer uppdra åt Skogsstyrelsen att 
ta fram en skötselplan för strategiska områden, bl.a. Blötviken. Skötselplanen 
ska tas fram i samråd med berörda markägare. Med skötselplanen som grund 
kan sedan s.k. marklov begäras hos kommunen för att om så erfordras ta bort 
träd (med diameter överstigande 10 cm mätt i brösthöjd).  
 
Styrelsen anser att det är mer framåtsyftande och konstruktivt att satsa på en 
skötselplan än att bekosta en lantmäteriförrättning (fastighetsbestämning) som 
ska reda ut ev. oklarheter beträffande ansvarsfrågan. Om sådana oklarheter 
kvarstår föreslår styrelsen  
 
att detta i första hand bör lösas genom att styrelserna för Norröra 
samfällighetsförening och Norröra Byalags samfällighetsförening har ett 
gemensamt möte med ansvariga myndigheter –  Lantmäterimyndigheten och 
Norrtälje kommun - för att reda ut detta. 
 
 
     
 
 
 
 
 
  


